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ZAPISNIK 
sa 76. sjednice Odbora za ekonomiju, finansije i budžet Skupštine Crne Gore, 

održane 29. maja 2019. godine 
 

Sjednica je počela u 10.00 časova. 
 Predsjedavao je Predrag Sekulić, predsjednik Odbora.  
 Sjednici su prisustvovali poslanici: Branko Čavor, Filip Vuković, Ana Nikolić, Boris 
Mugoša, Genci Nimanbegu i Raško Konjević. 
 Poslanika Nikolu Rakočevića, u skladu sa članom 65 Poslovnika Skupštine, zamijenila 
je poslanica Marta Šćepanović. 

Sjednici Odbora, u skladu sa članom 67 Poslovnika Skupštine Crne Gore u svojstvu 
predstavnika predlagača, prisustvovali su: Goran Petrović, sekretar Ministarstva finansija; 
Zdravko Vuksanović, predsjednik Komisije za koncesije Vlade Crne Gore; Dejan Medojević, 
sekretar Sekretarijata za razvojne projekte i Nada Pavićević, v.d. generalne direktorice 
Direktorata za valorizaciju turističkih lokaliteta u Ministarstvu održivog razvoja i turizma. 

Rad sjednice pratili su predstavnici medija. 
Predsjednik Odbora konstatovao je da postoji kvorum za rad i punovažno odlučivanje. 
Za sjednicu je utvrđen sljedeći 

 
DNEVNI RED: 

1. Izvještaj o dodijeljenoj državnoj pomoći u Crnoj Gori u 2017. godini; 
2. Izvještaj o radu Komisije za koncesije za 2018. godinu; 
3. Predlog odluke o izmjeni Odluke o davanju u dugoročni zakup zemljišta za 

izgradnju baznog naselja planinskog centra „Kolašin 1600“, Kolašin; 
4. Izvještaj o realizovanim investicionim i drugim aktivnostima po osnovu Ugovora o 

dugoročnom zakupu i izgradnji, koji se odnosi na „Luštica Development“ AD Tivat 
– projekat Luštica Bay za 2018. godinu; 

5. Izvještaj o realizovanim investicijama shodno Odluci o davanju u dugoročni zakup 
zemljiša na poluostrvu Luštica, Opština Herceg Novi za period 16. decembar 2017. 
– 20. decembar 2018. godine; 

6. Izvještaj o izvršenoj kontroli izvedenih radova i nivoa uloženih investicija, u skladu 
sa investicionim programom projekta „Portonovi“ – Kumbor, Herceg Novi, za 
period 1. januar 2017. – 31. decembar 2018. godine i 

7. Tekuća pitanja.  
 

*     *     * 
 

Prva tačka - IZVJEŠTAJ O DODIJELJENOJ DRŽAVNOJ POMOĆI U CRNOJ GORI U 2017. 
GODINI 
 

Predsjednik Odbora, Predrag Sekulić, u uvodnom dijelu podsjetio je da je Izvještaj o 

dodijeljenoj državnoj pomoći u Crnoj Gori u 2017. godini dostavljen Odboru 21. decembra 2018. 

godine. Takođe, podsjetio je da je Zakonom o kontroli državne pomoći, koji je prestao da važi 

u februaru 2018. godine bilo definisano da Komisija Skupštini Crne Gore dostavlja godišnji 

izvještaj o dodijeljenim državnim pomoćima do 30. juna tekuće godine za prethodnu godinu, i 

takav izvještaj je nakon što je razmatran na Odboru, razmatran i na plenumu.  Izmjenama 
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navedenog zakona i Zakona o  zaštiti konkurencije iz februara 2018. godine, nadležnosti 

nekadašnje Komisije za kontrolu državne pomoći preuzela je Agencija za zaštitu konkurencije, 

koja će do kraja drugog kvartala ove godine podnijeti izvještaj o dodijeljenjoj državnoj pomoći 

za 2018. godinu. Takođe, u članu 25a stav 4 , definisano je da na osnovu podataka dobijenih od 

davaoca državne pomoći, Agencija sačinjava godišnji izvještaj o dodijeljenoj državnoj pomoći 

u prethodnoj godini, koji dostavlja Vladi i Skupštini do kraja drugog kvartala tekuće godine, 

radi upoznavanja. Navedenim rješenjem, izvještaj o dodijeljenoj državnoj pomoći je predmet 

razmatranja na nivou Odbora. 

Imajući u vidu navedeno i izvještajni period akta koji na dnevnom redu sjednice, ali i da 

su nadležnosti Komisije za kontrolu državne pomoći prestale da važe danom preuzimanja 

poslova Komisije od strane Agencije, te da je mandat Komisije istekao, a izvještaj, čiji je 

potpisnik ministar finansija, dostavljen sa određenim zakašnjenjem, predsjednik Odbora 

obavijestio je prisutne da sjednici povodom ove tačke prisustvuje sekretar Ministarstva 

finansija, Goran Petrović. 

Poslanik Raško Konjević, u proceduralnom reagovanju ukazao je da su na sjednici 
Odbora prilikom razmatranja ovog izvještaja trebali biti prisutni predstavnici Agencije za 
zaštitu konkurencije, u čijoj je nadležnosti, između ostalog, sačinjavanje i dostavljanje izvještaja 
o dodijeljenoj državnoj pomoći, te da isti ne može braniti predstavnik Ministarstva finansija. 
Takođe, ukazao je da je predmetni izvještaj dostavljen sa zakašnjenjem, da tretira izuzetno 
značaju temu, da nije bio predmet razmatranja na sjednici niti Odbora niti Skupštine, te zatražio 
da se razmatranje istog obavi uz prisustvo predstavnika Agencije. 

 
Predsjednik Odbora, Predrag Sekulić, ukazao je da je u uvodnom obraćanju naveo 

razloge zbog kojih nijesu pozvani predstavnici Agencije, kao i podsjetio da je navedeni izvještaj 
dostavljen na upoznavanje. Imajući u vidu navedeno, konstatovano je da se Odbor upoznao sa 
Izvještajem o dodijeljenoj državnoj pomoći u Crnoj Gori u 2017. godini, kao i da zainteresovani 
članovi Odbora, prilikom razmatranja izvještaja za 2018. godinu, mogu razmotriti i određena 
pitanja koja se odnose na 2017. godinu. 

 
Druga tačka – IZVJEŠTAJ O RADU KOMISIJE ZA KONCESIJE ZA 2018. GODINU 

 
Predsjednik Odbora, Predrag Sekulić, podsjetio je da je Izvještaj o radu Komisije za 

koncesije za 2018. godinu dostavljen Odboru 23. aprila 2019. godine. Takođe, podsjetio je da se, 
u skladu sa članom 16 Zakona o koncesijama, navedeni izvještaj dostavlja Skupštini na uvid. 
 

Izvještaj o radu Komisije za koncesije za 2018. godinu, obrazložio je, Zdravko 
Vuksanović, predsjednik Komisije za koncesije. Predsjednik Komisije ukazao je da Komisija u 
2018. godini: rješavala po prigovorima učesnika u postupku davanja koncesija, koji se odnose 
na vrednovanje i rang listu ponuđača i donosila odluke po njima; vodila registar ugovora o 
koncesijama; odobravala sprovođenje postupka produženja roka davanja koncesije ili 
proširenja prostora za obavljanje koncesione djelatnosti, kao i odobravala sprovođenje 
postupka davanja koncesije pratećih mineralnih sirovlna na odobrenom eksploatacionom 
polju, bez sprovođenja postupka javnog nadmetanja iz člana 20 Zakona o koncesijama; vršila i 
druge poslove u skladu sa Zakonom o koncesijama, Zakonom o upravnom postupku i 
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Poslovnikom o radu. Takođe, obavijestio je Odbor da je ukupan broj ugovora koji je dostavljen 
od strane nadležnih organa, i koji su unijeti u Registar ugovora o koncesijama u periodu od 1. 
januara do 31. decembra 2018. godine: 7 novih ugovora, 5 izmjena ugovora, i 2 sporazuma o 
raskidu ugovora, kao i da je ukupan broj ugovora o koncesiji, zaključno sa 31. decembrom 2018. 
godine 258, te da su isti evidentirani u registru koji je dostupan na sajtu 
www.komisijazakoncesije.me. 
 

Nakon obrazloženja predsjednika Komisije, predsjednik Odbora ukazao je da je 
prilikom razmatranja ranijih izvještaja, Komisija, u cilju kvalitetnijeg informisanja poslanika i 
transparentnijeg rada, uz izvještaj dostavljala i registar ugovora o koncesijama. Polazeći od 
navednog, Odbor je zatražio da Komisiju za potrebe članova Odbora dostavi i navedeni 
registar. 
 

Na kraju, konstatovano je da je Odbor ostvario uvid u Izvještaj o radu Komisije za 
koncesije za 2018. godinu. 
 
Treća tačka - PREDLOG ODLUKE O IZMJENI ODLUKE O DAVANJU U DUGOROČNI 
ZAKUP ZEMLJIŠTA ZA IZGRADNJU BAZNOG NASELJA PLANINSKOG CENTRA 
„KOLAŠIN 1600“, KOLAŠIN  
 

Predsjednik Odbora, Predrag Sekulić, podsjetio je da su Odbor za ekonomiju, finansije i 
budžet i Komisija za praćenje i kontrolu postupka privatizacije, 26. oktobra 2018. godine, 
održale prvu zajedničku sjednicu, kada je razmotren Predlog odluke o davanju u dugoročni 
zakup zemljišta za izgradnju baznog naselja planinskog centra „Kolašin 1600“.  Na 53. sjednici, 
istog dana,  Odbor za ekonomiju, finansije i budžet, a polazeći  od  rasprave  na  zajedničkoj  
sjednici, odlučio je da predloži  Skupštini  da  usvoji  Predlog  odluke, koju je Skupština Crne 
Gore donijela 12. novembra 2018. godine. 

 
Uvodne napomene povodom navedene tačke dnevnog reda dala je Nada Pavićević, v.d. 

generalne direktorice Direktorata za valorizaciju turističkih lokaliteta u Ministarstvu održivog 
razvoja i turizma. 

Nakon obrazloženja, Odbor je odlučio da podnese Skupštini sljedeći 
 

I  Z  V  J  E  Š  T A J 
U uvodnom obrazloženju, predstavnica predlagača podsjetila je da je Skup[tina Crne 

Gore na sjednici održanoj 12. novembra 2018. godine donijela Odluku o davanju u dugoročni 
zakup zemljišta za izgradnju baznog naselja planinskog centra „Kolašin 1600", Kolašin, kojom 
je definisano da se prava i obaveze između države Crne Gore i zakupca, po osnovu predmetnog 
zakupa utvrđuju Ugovorom o dugoročnom zakupu Lokaliteta planinskog centra „Kolašin 
1600", Kolašin. 

 
U vezi sa navedenim upoznala je Odbor da je usljed različitih podataka o geodetskim 

koordinatama lokacije i smanjenja površine predmeta zakupa za 33.631 m2 nakon mjerenja 
Lokacije i izrade Elaborata o parcelaciji, Vlada usvojila Informaciju o potrebi zaključivanja 
Aneksa ugovora i utvdila Predlog odluke o izmjeni Odluke o davanju u dugoročni zakup 
zemljišta za izgradnju baznog naselja planinskog centra „Kolašin 1600", Kolašin. 
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Odbor je, nakon glasanja, sa sedam glasova „za", odlučio da predloži Skupštini da 

donese Predlog odluke o odluke izmjeni Odluke o davanju u dugoročni zakup zemljišta za 
izgradnju baznog naselja planinskog centra „Kolašin 1600", Kolašin. 
 

Za izvjestioca Odbora na sjednici Skupštine određena je poslanica Ana Nikolić 
 
Četvrta tačka - IZVJEŠTAJ O REALIZOVANIM INVESTICIONIM I DRUGIM 
AKTIVNOSTIMA PO OSNOVU UGOVORA O DUGOROČNOM ZAKUPU I IZGRADNJI, 
KOJI SE ODNOSI NA „LUŠTICA DEVELOPMENT“ AD TIVAT – PROJEKAT LUŠTICA BAY 
ZA 2018. GODINU  
 

Predsjednik Odbora, Predrag Sekulić, podsjetio je da je Skupština Crne Gore 10. 
decembra 2009. godine, donijela Odluku o davanju u dugoročni zakup zemljišta na poluostrvu 
Luštica – Opština Tivat, kojom je, između ostalog, utvrđena obaveza izvještavanja o realizaciji 
obaveza iz Ugovora o zakupu i izgradnji. 
 

Uvodno obrazloženje o navedenom izvještaju dala je Nada Pavićević, v.d. generalnog 
direktora Direktorata za valorizaciju turističkih lokaliteta u Ministarstvu održivog razvoja i 
turizma i ukazala da je za potrebe izrade četvrtog izvještaja, kompanija Luštica Development 
AD Tivat dostavila podatke o realizovanim aktivnostima tokom 2018. godine, a koji se odnose 
na to da je: u avgustu 2018. godine otvoren Hotel Chedi sa 111 smještajnih jedinica, kao i dio 
marine sa svom pratećom infrastrukturom i uređenjem terena (u ovom trenutku u upotrebi su 
54 veza od planiranih 176 vezova); izvršena primopredaja 2 vile i 3 kuće u nizu; opremljeno i u 
upotrebi 15 poslovnih prostora; u toku izgradnja 95 apartmana, 3 vile, 4 kuće u nizu; u zoni 
Centrale uz postojeće naselje Radovići započeta izgradnja objekata apartmanskog tipa, sa 
ukupno 58 apartmana; plaža dužine 270 metara u funkciji od jula mjeseca; završena izgradnja 
prve faze glavnog rezervoara za vodu  za Lušticu Development, u funkciji od kraja juna 2018. 
godine; završena izgradnja prve faze postrojenja za prečišćavanje otpadnih voda sa 
pripadajućom infrastrukturom; završena izgradnja 3km intemih saobraćajnica sa 
pripadajućom infrastrukturom; i dr.  

Takođe, upoznala je Odbor sa aktivnostima na praćenju realizacije projekta od strane 
državnih organa, planiranim daljim aktivnostima, kao i obavijestila Odbor da je ukupan iznos 
investicionih i drugih troškova od 2010. godine do 30. novembra 2018. godine, prema 
informadjama dobijenim od Luštice Development AD Tivat, iznosio 181.237.464,00 eura, od 
čega je u 2018. godini utroseno 47.528.999,00 eura. 
 

Nakon obrazloženja predstavnice predlagača, Odbor je konstatovao da se upoznao sa 
Izvještajem o realizovanim investicionim i drugim aktivnostima po osnovu Ugovora o 
dugoročnom zakupu i izgradnji, koji se odnosi na „Luštica Development“ ad Tivat – projekat 
Luštica Bay za 2018. godinu. 
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Peta tačka - IZVJEŠTAJ O REALIZOVANIM INVESTICIJAMA SHODNO ODLUCI O 
DAVANJU U DUGOROČNI ZAKUP ZEMLJIŠA NA POLUOSTRVU LUŠTICA, OPŠTINA 
HERCEG NOVI ZA PERIOD 16. DECEMBAR 2017. – 20. DECEMBAR 2018. GODINE 
 

Predsjednik Odbora, podsjetio je da je Skupština Crne Gore 10. decembra 2009. godine, 
donijela Odluku o davanju u dugoročni zakup zemljišta na poluostrvu Luštica – Opština 
Herceg Novi i da je predmetnom Odlukom utvrđena obaveza Vlade Crne Gore da jednom 
godišnje (na kraju četvrtog kvartala) Skupštini Crne Gore dostavlja izvještaj o realizovanim 
investicijama za tekuću godinu.  

 
Uvodno obrazloženje o navedenom izvještaju dao je Dejan Medojević, sekretar 

Sekretarijata za razvojne projekte i podsjetio da su ugovorrne strane su 26. avgusta 2013. godine 
potpisale Protokol o pravosnažnosti i da je  datum potpisivanja Protokola i dan stupanja na 
snagu Ugovora, a istovremeno sa Protokolom ugovorne strane su potpisale i Aneks Ugovora 
o dugoročnom zakupu, kojim je, između ostalog, smanjena površina zakupljenog zemljišta za 
11.594 m2, tako da nakon smanjenja ukupna površina lokacije izdata Konzorcijumu u zakup 
iznosi 510.927m2. S obzirom na činjenicu da je od zaključenja Aneksa došlo do promjene 
određenih okolnosti, koje su bliže obrazložene u dokumentciji dostavljenoj Sekretarijatu od 
strane Konzorcijuma 26. aprila 2017. godine, a u kojoj se kao najvažnije ističe pitanje ugovorne 
obaveze obezbjeđenja infrastrukture do granica projektne lokacije, pri čemu je ukazano i na 
pitanja planske dokumentacije i trase gasovoda, kao i odnosa u vezi sa potpisanim ugovorima 
sa hotelskim operatorom - „Luxury Hotels International Management Company“ B.V, 
Holandija, koji je podružnica i u potpunom vlasnistvu „Marriott International, Inc" i koji će 
upravljati hotelskim kompleksom „The Ritz-Carlton". Imajući u vidu navedeno, formiran je 
radni tim, sačinjen od predstavnika Ministarstva finansija, Ministarstva ekonomije, 
Ministarstva održivog razvoja i turizma i Opštine Herceg Novi, na osnovu čijih aktivnosti je 
Ministarstvo finansija, u saradnji sa Sekretarijatom, Savjetu dostavilo Predlog za zaključenje 
Anexa II Ugovora o dugoročnom zakupu. U vezi s navedenim, Vlada je na sjednici održanoj 
14. decembra 2017. godine donijela zaključke, kojim je utvrdila Anex II i ovlastila ministra 
finansija da, nakon donošenja odluke Skupštine, potpiše Anex II. Skupština je donijela Odluku 
o prihvatanju Aneksa II Ugovora o dugoročnom zakupu zemljišta, zaključenog između Vlade 
Crne Gore i konzorcijuma Northstar d.o.o. Tivat i Equest Capital Limited Jersey, UK, od 29. 
decembra 2017. godine, nakon čega je 1. februara 2018. godine potpisan Anex II od strane 
ovlašćenih predstavnika Vlade i Konzorcijuma. Imajući u vidu određene aktivnosti na projektu 
a u cilju otklanjanja prepreka, podsjetio je da su u 2018. godini, Vlada i Opština Herceg Novi, 
potpisale Protokol o rješavanju infrastrukturnih pitanja; da se do kraja oktobra očekuje 
regulisanje pitanja koje se odnosi na vodosnabdijevanje i da se očekuje da će se riješiti dio koji 
se odnosi na izgradnju saobraćajnice, podsjećajući da su do sada bil raspisana dva tendera ali 
da je iste oborila Komisija za kontrolu postupaka javnih nabavki. 

 
Poslanik Raško Konjević, postavio je pitanje da li je išta od 2009. godine urađeno po 

pitanju ove investiciju, uzimajuću u obzir da je dato oko 510 hiljada eura za zakup, i iskazao 
mišljenje da je napravljena greška kad se ulazilo u ovaj projekat, podsjećajući da je investitor 
off shore kompanija, te postavio pitanje da li je neko od nadlžnih organa imao priliku da se 
sretne sa vlasnikom kopanije Northstar. Takođe, interesovalo ga je kako su u Vladi zadovoljni 
dinamikom realizacije projekta, da li je investitor 2009. godine doveden u zabludu imajući u 
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vidu neispunjavanje određenih infrastrukturnih pretpostavki, da li investitor ima projekat, kao 
i iskazao interesovanje o investicionim aktivnostima u 2019. godini, imajući u vidu da je 
planirana investicija, prema podacima iz izvještaja, u 2019. godini oko 32 miliona eura. 

Poslanik Boris Mugoša, konstaovao je da postoje brojni izazovi na realizaciji projekta 
Luštica Herceg Novi i pozvao sve uključene strane da ulože dodatne napore ka otklanjanju 
barijera koje onemogućavaju adekvatan tempo realizacije projektnih zadataka. 

Poslanik Genci Nimanbegu, bio je mišljenja da je, imajući u vidu da je protekao period 
od 10 godina od donošenja Odluke o davanju u dugoročni zakup, projekat neuspješan, da tada 
nije glasao za navedenu odluku i postavio pitanja da li Odbor može pomoći u određenim 
segmentima vezanim za realizaciju investicija. 
 

Nakon rasprave, Odbor je konstatovao da se upoznao sa Izvještajem o realizovanim 
investicijama shodno Odluci o davanju u dugoročni zakup zemljiša na poluostrvu Luštica, 
Opština Herceg Novi za period 16. decembar 2017. – 20. decembar 2018. godine. 
 
Šesta tačka - IZVJEŠTAJ O IZVRŠENOJ KONTROLI IZVEDENIH RADOVA I NIVOA 
ULOŽENIH INVESTICIJA, U SKLADU SA INVESTICIONIM PROGRAMOM PROJEKTA 
„PORTONOVI“ – KUMBOR, HERCEG NOVI, ZA PERIOD 1. JANUAR 2017. – 31. 
DECEMBAR 2018. GODINE 
 

Predsjednik Odbora, podsjetio je da je Skupština Crne Gore 30. jula 2012. godine donijela 
Odluku o davanju u dugoročni zakup lokaliteta kasarne „Orjenski bataljon“ – Kumbor, Herceg 
Novi. Navedenom odlukom utvrđena je obaveza izvještavanja o realizaciji investicije iz 
predmetnog ugovora. Takođe, podsjetio je da izvještaj, koji Odbor danas razmatra, obuhvata 
period od dvije godine, 2017. i 2018. godinu. 
 

Uvodno obrazloženje o navedenom izvještaju dala je Nada Pavićević, v.d. generalnog 
direktora Direktorata za valorizaciju turističkih lokaliteta u Ministarstvu održivog razvoja i 
turizma. Ukazala je da Izvještaj sačinjen na osnovu izvršenog uvida u izvedeno stanje, detaljne 
analize kao i dostavljene dokumentacije od strane privrednog društva „Azmont Investments” 
d.o.o. Herceg Novi, a koju je „Republički zavod za urbanizam i projektovanje" AD Podgorica 
prihvatio kao vjerodostojnu i pravno valjanu. Takođe, obavijestila je Odbor da je neposrednim 
uvidom u poslovnu i finansijsku dokumentaciju investitora utvrđeno je da je investitor za 
period od 08. februar 2013. godine zaključno sa 31. decembrom 2018. godine, u realizaciji 
turističkog kompleksa „Portonovi” investirao ukupan iznos od 329.882.782,02 €, od kojeg 
iznosa je za period prve četiri godine, tj. do 31. decembra 2016. godine iznos od 183.724.249,49 
€ (što je 3,53 puta više nego što je ugovorena obaveza). Za drugi izvještajni period od 01. januara 
2017. do 31. decembra 2018. godine ukupan iznos od 146.158.532,53 €, i to u 2017. godini iznos 
od 53.740.077,84 €, a u 2018. godini iznos od 92.418.454,69 €, za izvedene radove i izvršene 
usluge po dobavljačima, po vrstama radova i vrstama usluga. Konstatovala je da je obaveza 
investitora da investira iznos od 258.000.000,00 € za prvih 8 godina zakupa, u cjelosti je 
ispunjena, odnosno, da je investitor investiranjem 329.882.782,02 € u projekat „Portonovi” do 
31. decembra 2018. godine tj. za proteklih 6 godina uložio više 71.882.782,02 € nego što je bio u 
obavezi da investira za prvih 8 godina zakupa, a shodno Ugovoru, kao i da je od ukupno 
investiranog iznosa od 329.882.782,02 €, država Crna Gora po raznim osnovama prihodovala 
je iznos od 29.994.059,52 €. 
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Poslanik Boris Mugoša, ocijenio je da su projekti koji se odnose na Luštica Bay i 

Portonovi izuzetno značajni, kao i da su investitori pokazali zavidan nivo društvene 
odgovornosti. Takođe, konstatovao jeda na projektu Portonovi, prema podacima iz izvještaja, 
¾ radnika predstavlja domaća radna snaga i da je oko miliona eura, kroz razne oblike, benefit 
lokalne zajednice. 

Predsjednik Odbora, Predrag Sekulić, iskazao je stav da su navedeni projekti od izuzetne 
važnosti, u prvom redu, za razvoj turizma i izgradnju imidža zemlje kao visokokvalitetne 
turističke destinacije i u tom kontekstu pohvalio doprinos koji navedenom daju renomirani 
investitori. 

 
Nakon rasprave, Odbor je konstatovao da se upoznao sa Izvještaj o izvršenoj kontroli 

izvedenih radova i nivoa uloženih investicija, u skladu sa investicionim programom projekta 
„Portonovi“ – Kumbor, Herceg Novi, za period 1. januar 2017. – 31. decembar 2018. godine. 
 
Sedma tačka - TEKUĆA PITANJA 
 
Predsjednik Odbora obavijestio je članove da je: 

a) u skladu Odlukom o utvrđivanju visine, načina i postupka namjenske potrošnje 
sredstava opredijeljenih klubovima poslanika za angažovanje sekretara i stručnih 
konsultanata klubova, klub poslanika SDP-a dostavio navedeni izvještaj za 2018. 
godinu.  
- S obzirom na navedeno, kao i da su kompletirani izvještaji poslaničkih klubava za 

2018. godinu, dogovoreno je da se isti proslijede članovima Odbora putem pisarnice. 
 

b) guverner Centralne banke Crne Gore, Radoje Žugić, uputio dopis Odboru kojim 
obavještava da će Misija MMF-a, koja će prikupljati aktuelne informacije o stanju 
ekonomije, izgledima i politikama u okviru redovnih konsultacija po članu IV Statuta 
MMF-a, boraviti u Crnoj Gori od 17. do 28. juna 2019. godine. S obzirom na navedeno 
članovi misije MMF-a izrazili su interesovanje da se sastanu i sa članovima Odbora a 
predloženi termin je 25. jun 2019. godine u terminu od 13 do 14 časova u Skupštini Crne 
Gore. 
- Na Odboru je potvrđeno da predloženi termin odgovara, kao i da će se u 

komunikaciji sa predsjednikom Odbora, u narednim danima, odrediti ko će 
prisustvovati navedenom sastanku. Takođe, zbog ranije preuzetih obaveza 
predsjednika Odbora u  Savjetu Evrope, dogovoreno je da sastanak ispred Odbora 
vodi poslanik Boris Mugoša. 

 
*     *     * 

Sjednica je završena u 11.15 časova. 
*     *     * 

 
Broj: 00-63-7/19- 
 
SEKRETAR SEKRETARIJATA ODBORA              PREDSJEDNIK ODBORA  
Demir Mujević, s.r.                                                                           Predrag Sekulić, s.r. 
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76. sjednica Odbora za ekonomiju, finansije i budžet održana 29. maja 2019. godine 
 

REZULTATI GLASANJA 

O PREDLOZIMA AKATA 

NAZIVI AKATA „ZA“ „PROTIV“ „UZDRŽAN“ 

Predlog odluke o 
izmjeni Odluke o 
davanju u dugoročni 
zakup zemljišta za 
izgradnju baznog 
naselja planinskog 
centra „Kolašin 
1600“, Kolašin 

Predrag Sekulić 
Branko Čavor 
Marta Šćepanović* 
Ana Nikolić 
Filip Vuković 
Genci Nimanbegu 
Boris Mugoša  

  

 


